
Artikel 45  
Technische vragen

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders gemeente Schagen
Datum: 31-10-2022
Betreft: energiecontract

Geachte wethouder,

Als gemeente willen we werken aan een duurzame omgeving. Eén van de speerpunten zou in dat opzicht 
moeten zijn om het energieverbruik drastisch te verminderen. Daar kunnen inwoners, ondernemers en ook 
onze gemeente een bijdrage aan leveren. Dat is zowel goed voor het klimaat als voor de portemonnee.

In tegenstelling tot het bovenstaande, valt het inwoners op dat tijdens de avond en nachtelijke uren 
regelmatig alle ruimten in het gemeentehuis verlicht zijn. Daarover hebben wij de volgende vragen:

1. Waarom zijn alle ruimten van het gemeentehuis in de avond en/of nachtelijke uren verlicht?
o Mocht er sprake zijn van een schoonmaakploeg:

 In hoeverre is het noodzakelijk om alle ruimten in de avond/nachtelijke uren te 
verlichten?

o Mocht er sprake zijn van ‘programmering’:
 In hoeverre is het noodzakelijk om alle ruimten in de avond/nachtelijke uren te 

verlichten?
o Mocht er sprake zijn van een andere oorzaak:

 Graag toelichting
 In hoeverre is het noodzakelijk om alle ruimten in de avond/nachtelijke uren te 

verlichten?
2. Welke mogelijkheden heeft de gemeente om te bezuinigen op de energiekosten 

(in elk van de bij vraag 1 gestelde oorzaken)
3. Welk type energiecontract heeft de gemeente met de HVC (tarieven, termijn, etc.)

Namens VVD Schagen,
A. van Wijk-Ligthart
Fractievoorzitter


